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1. STRATEGIJA GOSPODARSKOG RAZVOJA GRADA 

 Pitanje postavljam gradonačelniku Štifaniću. 

 

Puno smo razgovarali o turističkoj sezoni i nužnosti da se turistčka sezona produži i da grad 

posluje i živi cijelu godinu koliko je to moguće. Ništa se nije dogodilo, a osobno smatram se 

nije ozbiljnije ni pokušalo nešto učiniti. Turistička zajednica se bacila u samoizolaciju, a i 

grad i njegove institucije ne pokazuju neku želju da se ozbiljnije pozabavi tim proglemom. 

 

Budući je u izradi „famozna“ i „fantomska“ Strategija gospodarskog razvoja grada Poreča, 

moje 

PITANJE glasi: 

 

a) kada će vijećnici (a i građani) imati priliku vidjeti tu strategiju (makar neku 

radnu verziju) i 

b) kada će vijećnici (a i građani) imati prilike dati svoje prijedloge, komentare i 

mišljenja na tu strategiju 

koji bi pomogli da dobijemo jedan strateški dokument koji će nam pomoći u razvoju 

grada, a posebno u produženju turističke sezone. 

 

 

 

 

 

2. UREĐENJE PLAŽE NA RIVETI 

 Pitanje postavljam pročelniku UO za komunalni sustav Marinu Poropatu. 

 

 Neki se dijelovi grada lijepo uređuju i spremaju za turističku sezonu, a neki djelovi 

slabo ili nikako.  

 Jedan od takvih djelova grada je plaža na Riveti od Hotela Riviera (Palazzo) do 

talijanske OŠ „B. Parentin“. Ta je plaža (sunčališta) uništena od valova. Cijele su ploče 

otrgane i odbačene valovima. 

 

PITANJE: 

Dali se planira i ta plaža malo popraviti za predstojeću turističku sezonu. 

 


